
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 11.9.2007 
 
Přítomni: Ing. Richter, doc. Janoš, Ing. Dolanský, Ing. Brůna, prof. Vráblíková, Ing. Vosátka, 
Ing. Neruda, Mgr. Vojtíšek 

Omluveni: Mgr. Bogan 

 

Kontrola úkolů: 

KD 10.4.07 
Bod č.1: Akreditace 

Podklady pro akreditaci jsou připravovány a budou děkanovi fakulty předány do  15.9. 
V současné době je rovněž zahájena příprava doktorského studijního programu.  

Pro: Vráblíková, Dolanský, Vosátka, Janoš 

Termín: 15.9.2007 

 

KD 12.6.07 
Bod č. 2: nové emaily 

Přechod na nové emaily pracovníků fakulty bude realizován do 1.9.2007. Od 1.10.2007 bude 
stará adresa automaticky přesměrována na nový email a nebude možno ji nadále využívat. 

V případě potřeby lze požádat o kurz používání nové pošty. Seznam zájemců předají 
jednotlivé katedry Mgr. Novákovi. Termín bude stanoven dle zájmu. 

Pro: zaměstnance fakulty 

Termín: 1.10.2007 

 

KD 28.8.07: 
Bod č.2: Environmentální poradenství 

Děkan podal členům kolegia informaci o proběhlém jednání v Praze. Dále doporučil umístit 
na webové stránky fakulty odkaz na již nabízené formy environmentálního poradenství 
na fakultě. 

 

Nové: 
Bod č. 1: Informace z kolegia rektorky: 

Děkan podal informaci o: 

- novém provozním řádu střediska Bukovina 

- aktualizaci DZ UJEP, který bude předložen VR UJEP ke schválení na jejím příštím 
zasedání 

- čerpání rozpočtu součásti 

- o plánovaných změnách umístění některých součástí s ohledem na vývoj 
rekonstrukcí kampusu (FUUD, ÚZS) 

- změnách ve směrnici rektorky č. 01/2007 - stimulace vědecké, výzkumné, 
vývojové a umělecké činnosti na UJEP  

- uzavření smlouvy s ústavy AV ČR. O smlouvě s Ústavem jaderného výzkumu 
bude ještě jednáno. 

 



Bod č. 2: Jednotný styl UJEP 
Děkan předložil členům kolegia návrh loga fakulty. Členové kolegia se negativně vyjádřili 
k jeho grafické podobě. Kolegium zásadně nesouhlasí s předloženým návrhem loga a 
požaduje jeho přepracování. 

 

Bod č. 3: Ceny rektorky 
Děkan vyzval přítomné členy kolegia k podání návrhů na cenu rektorky (termín do 17.11.) a 
na stipendia primátora a starostů městských obvodů, společností Glaverbel Czech a SČE 
Děčín (termín do 31.10.). Podmínky jsou uvedeny na stránkách UJEP. 

Pro: členové kolegia 

Termín: 31.10. a 17.11.2007 

 

Bod č. 4: Imatrikulace 
Imatrikulace budou z důvodu počtu studentů přesunuty do auly UJEP na Hoření se začátkem 
v 16 hodin. Termín zůstává – 4.10.2007 

 

Bod č. 5: Dovolené 
Děkan upozornil na nedostatečné čerpání dovolené u některých pracovníků fakulty a požádal 
o urychlené čerpání dovolené. 

 

Bod č. 6: Požadavky na auto 
Tajemník vyzval k zaslání požadavků na auto pro cesty do Mostu. 

 

Bod č. 7: Aktualizace seznamu cizojazyčných předmětů 
Ing. Neruda požádal o zaslání aktualizace seznamu cizojazyčných předmětů za jednotlivé 
katedry včetně krátké anotace. 

Pro: vedoucí kateder 

Termín: 25.9.2007 

 

Bod č. 8: Výuka angličtiny 
Ing. Vosátka vyzval k nahlášení zájemců o konverzační angličtinu sekretářce KSPV. 

 

Různé: 

- Děkan informoval o schůzce na FŽP ČZU v Praze. Předběžně se vedení obou 
fakult domluvilo na uspořádání společného semináře v průběhu února. Další 
jednání bude probíhat po jmenování nového vedení na tamní fakultě. 

- Děkan nabídl členům kolegia exkurzi na pracoviště ČHMÚ na Kočkově v termínu 
20.9.2007. 

- Ing. Brůna informoval kolegium o nově přijaté pracovnici rektorátu na tvrdé 
projekty – Mgr. Lucie Podrábské, která se bude orientovat zejména na projekty 
dotýkající se kampusu. 

- Ing. Brůna vyzval všechny vyučující v Mostě, aby zajistili po domluvě 
s knihovnou přesun dostatečného počtu výtisků doporučené literatury do vzniklé 
knihovny v Mostě. 



- Dále ing Brůna informoval o výstavě fotografa Martina Frouze – Egypt, které se 
Laboratoř geoinformatiky rovněž účastní. Leták je umístěn na stránkách fakulty. 

- Tajemník předložil návrhy obálek fakultního časopisu. Jednotliví pracovníci 
fakulty mohou tajemníkovi do pátku 14.9. dodat případné fotografie vztahující se 
k obsahu jednotlivých čísel. 

- Tajemník rovněž uvedl možnost uzavření fakulty přes zimní prázdniny od 23.12. 
do 2.1. 

- Prof. Vráblíková informovala o průběhu příprav projektu „Ahoj kamaráde“. 
Setkání s členy projektu se uskuteční 24.9. Rovněž informovala o pozvání na 
jednání PS ČR k tématu revitalizací. 

- Ing. Neruda informoval o doporučení rektorátu vycházet maximálně vstříc při 
uznávání předmětů absolvovaných na zahraničních školách. V tomto směru bude 
provedena aktualizace vnitřní směrnice. Rovněž byla řešena možnost dodatečných 
zápisů v průběhu roku – může být řešeno s proděkanem pro studium. 

- Ing. Neruda informoval o aktualitách odd. zahraničních vztahů na webu a dále pak 
o plánovaném únorovém plesu UJEP v hotelu Bohemia. 

- Ing. Vosátka zmínil potřebu dalšího vyučujícího angličtiny pro zajištění výuky KS 
v Mostě. 

 

 

 

 

  

Další kolegium se bude konat 25.9.2007 od 13:30h. 

Zapsal: Dolanský 

 

 
 
 

  

 


